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Murter, 17. rujna 2020. 
 

SKRAČENI ZAPISNIK 
sa  27 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 17. rujna 2020. godine sa početkom u 19,00 

sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sandra Turčinov, Ivana Drescher, Enio Turčinov, Edo Juraga, Venčoslav Skračić, 
Maja Barešić, Milan Ježina, Vladimir Turčinov 

Odsutni:, Ivana Juran Magdić, Joso Mudronja,  Ana Begić - opravdano odsutan 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnika OMK,  Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Melanija Turčinov Rameša-
pročelnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika nazočno osam 
vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SAT VIJEČNIĆKIH PITANJA: 

Venčoslav Skračić: ja ću pitati u vezi dvije točke iz dnevnog reda koje se tiču u vezi prostornog plana, pa me 
zanima koliko se puta sastao Odbor za prostorno planiranje i uređenje u zadnje dvije godine, s obzirom da su 
donesene tri odluke? 

Toni Turčinov: niti jedan i nema potrebe. Zna se koje su VI. Izmjene i VIII.  izmjene, a znaš i ti Venčo za koga idu 
VIII izmjene i zašto idu.  Ovo je odluka kojom se ide u izmjene. A poslije će se donositi da li će se te izmjene 
donijeti ili ne. Tako da nema razloga da se sastajemo prije nego što imamo taj plan ispred sebe, i prije nego što 
dobijemo grafiku i tekstualni dio.  

Venčoslav Skračić: hvala na odgovoru.  

Edo Juraga: dječji vrtić, možemo li čuti nešto lijepo.  

Toni Turčinov: dječji vrtić ide svojim tokom. Jedini problem je što je taj projekt jako težak i za građevinare i za 
nadzor. Zato što se radi na stepenastoj podlozi i zbog toga ne ide brzo kako smo mi mislili. Teren se mora pratiti. 
Osim vrtića sad znamo da imamo i pristupni put. 

Venčoslav Skračić: imam još jedno pitanje u vezi igrališta. Kojim je ugovorom bilo popraćeno korištenje od strane 
Murtele. Korištenje igrališta tu ispod nas. 

Melanija T. Rameša: to je odluka o parkirnim zonama. Postoje dvije odluke koje reguliraju djelatnosti i zone 
parkinga naše općine. 



Ivana Drescher: Odlukom o komunalnim djelatnostima, vijeće je odlukom dodijelilo Murteli obavljanje 
komunalne djelatnosti parkiranja na javnim površinama. Murtela ima svoje opće uvijete na koje smo mi dali 
suglasnost, gdje je jedna od zona zelena tržnica. Općina upravlja uređenim javnim površinama. Na tim 
površinama se može obavljati komunalna djelatnost – parkiranje. Odlukom smo mi tu djelatnosti povjerili 
Murteli, a potom je Murtela donijela opće uvijete i tu je uredila zone i mi smo kao vijeće dali suglasnost na te 
opće uvijete. Da li to upisali kao vlasništvo općine i to javno dobro u općoj upotrebi potrebna je ova odluka koja 
nam kasnije dolazi.  

Venčoslav Skračić: hvala ti vijećnice.  

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati 
za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2020. godine 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. 
– 30. 6. 2020. godine 

4. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – 
javno parkiralište 

5. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – 
javne zelene površine 

6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

7. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone u 
2021. godini 

8. Prijedlog Oduke o izmjeni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Pčelica“ 

9. Prijedlog Odluke o donošenju VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 

10. Prijedlog Odluke o izradi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2020. godini 
 

➢ Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

Venčoslav Skračić: nije pitanje, nego ja zapisnik putem e-maila nisam dobio. Tako da ću biti suzdržan. A 

preporučenom poštom mi ništa nije stiglo.  

Melanija T. Rameša: vama je dostava izvršena kao i ostalim vijećnicima u petak, a budući da nitko od prisutnih 

doma nije htio primiti poštu, onda su materijali upućeni mailom. Neki prilozi se nisu mogli skrenirati. Mogli ste 

isto tako doći do nas u ured jer je zanimljivo da uvijek sa vama imamo problema oko dostave. Pa mislim  i da nije 

do nas.  

Venčoslav Skračić: nije nikada bilo problema. Obično su petkom stizali materijali i pozivi a ovaj petak me nitko 

nije komunicirao da obično se to radilo. Mater ne prima moju poštu.  

Melanija T. Rameša: materijali idu 5 dana prije a kome nije moguće uručiti materijale taj dan da se ne prekorači 

rok pa da ne bude dostava za zakašnjenjem koga nismo zatekli na kućnoj adresi odnosno tko nije bio u mogućnosti 

uzeti materijale na kućnom pragu, materijali su uručeni elektronskim putem. 

➢ Zapisnik sa 26. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 
SUZDRŽAN 

 



2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-
Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2020. godine 

 

Toni Turčinov: materije ste dobili pa ako vas nešto zanima slobodno pitajte. Za 2020.godinu u razdoblju od 01.01.-

30.06. prihodi i primici Proračuna  ostvareni su u iznosu od 7.227.173 kuna.  

Vrijednosno najznačajniji prihodi su prihodi od poreza koji su ostvareni u iznosu od 2.672.940 kuna, zatim prihodi 

od administrativnih i upravnih pristojbi koji su ostvareni u iznosu od 1.854.017 kune.  Prihodi od imovine 

ostvareni su u iznosu od 654.508 kuna. Pomoći su ostvarene u iznosu od 1.956.804 kuna te prihodi od kazni i 

upravnih mjera su ostvareni u iznosu od 17.558 kuna. Lijep je podatak da smo za razdoblje ove godine 1.200.000 

kuna imali veće uprihodovanje u općini, a još kad znamo da smo bili mjesec ipo dana bili zatvoreni, onda je to 

jedna dobra vijest. U 2020.godini  u razdoblju od 01.01.-30.06. rashodi su realizirani u iznosu od 7.444.184 kune. 

U strukturi izvršenih rashoda i izdataka vrijednosno najznačajniji su rashodi poslovanja koji su izvršeni u iznosu 

od 4.278.843 kune, a odnose se na rashode za zaposlenike Narodne knjižnice i čitaonice Murter te na zaposlenike 

Općine Murter-Kornati.   

Materijalni rashodi su ostvareni u iznosu od 2.258.401 kuna, a odnose se na administrativne rashode općine te 

rashode za održavanje objekata i uređenje komunalne infrastrukture. 

Pomoći unutar općeg proračuna koje se odnose na redovnu djelatnost vrtića „Pčelica“ ostvarene su u iznosu od 

414.708 kuna. 

Pomoći odnosno naknade građanima odnose se na stipendije, naknade za novorođenu djecu te pomoći djeci sa 

posebnim potrebama, a ostvarene su u iznosu od 277.852 kunu. 

Donacije su ostvarene u iznosu od 310.500 kuna, vrijednosno najznačajnije se odnose na funkcioniranje 

djelovanja i rada DVD-a Murter,  donacije za sport i kulturu te na poslovni subjekt PZ Kornati. 

Rashodi za nefinancijsku imovinu ostvareni su u iznosu od 3.165.341 kunu. 

Ti rashodi se najvećim dijelom odnose na rashode za građevinske objekte, a odnose se na gradnju plaže Luke, 

uređenju nerazvrstanih cesta i nogostupa, uređenju arheološkog-rekreacijskog centra Colentuma, instalaciji 

opreme za bežićni Internet ( Wifi4EU), gradnji dječjeg vrtića, uređenju skala prema Sv.Roku, rekonstrukciji 

općinske zgrade te izgradnji športskog centra Murterski škoji. 

Rashodi za postrojenja i opremu ostvareni su u iznosu od 183.128 kuna, a odnose se na spomenik Losture na 

plaži Luke, spomen ploču ( Franjo Tuđman)  i namještaj za prostoriju udruge Argonauta. 

Rashodi za materijalnu imovinu u iznosu od 163.250 kuna odnose se na kupoprodaju zemljišta vezano za 

izgradnju objekata i uređenju odvodnje te na kupoprodaju zemljišta vezano za dom za stare i nemoćne. 

Dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini ostvarena su u iznosu od 234.061 kunu, a odnose se na ulaganja u 

prostorije udruge Argonaute, dodatna ulaganja na sportskoj dvorani, ulaganja na uređenju postaje križnog puta 

Sv.Roko te dodatna ulaganja u ceste-nogostupe. 

 

➢ Polugodišnje Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2020. 
godine prihvaćeno je sa 6 glasova ZA, 1 SUZDRŽAN, 1 PROTIV 
 
 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 
1. – 30. 6. 2020. godine 

 

Toni Turčinov: materijale ste dobili, nema smisla da vam čitam.  

➢ Izvješće o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2020. godine prihvaćeno 
je sa 6 glasova ZA, 1 SUZDRŽAN, 1 PROTIV 

 



4. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – 
javno parkiralište 

 

Melanija T. Rameša: prema zakonu o komunalnom gospodarstvu komunalnu infrastrukturu između ostalog čine 

i javni parkinzi, odnosno javna parkirališta. Kako je cilj evidentiranje izvedenog stanja  komunalne infrastrukture 

odnosno izrada elaborata i provedba istog na katastru i sudu što je u nadležnosti općinskog vijeća te se ovom 

vijeću daje na prijedlog da donese odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi.  

Venčoslav Skračić: mi donosimo odluku kojom se će provesti cijepanje a to je već provedeno u 8 mjesecu.  

Mirjana Jakovljević: ne, provedeno je cijepanje cijele parcele ali da bi se mogla uknjižiti tržnica a to je 2545/11 i 

za to je donesena ista ovakva odluka, a sada kada smo riješili tržnicu ide se na rješavanje parkinga i to je novi 

prijedlog odluke i samim time i novi broj. Procedura je ista smo se radi o dvije različite komunalne infrastrukture.  

Venčoslav Skračić: procedura nije ista, imamo primjer od  zgrade i kino sale  

Mirjana Jakovljević: Radi se o izvedenom stanju komunalne infrastrukture koje se evidentira geodetskim 

elaboratom 

Venčoslav Skračić: to je u vlasništvu Republike Hrvatske  

Mirjana Jakovljević: da trenutno. Međutim, ne odražava stvarno stanje stvari.  

Venčoslav Skračić: prije je bilo vlasništvu uljarske zadruge.  

Mirjana Jakovljević: ona je postojala postojati te ne postoje ni pravni slijednici. Prema zakonu to je vlasništvo 

općine koja ima pravni osnov da se uknjiži na ovakve nekretnine.  

Venčoslav Skračić: tko je pokrenuo inicijativu da se knjiži RH umjesto uljarske zadruge.  

Mirjana Jakovljević: državno odvjetništvo u Šibeniku. Zakon o vlasništvu postoji oboriva prednjava odnosno 

presumpcija da se RH može upisati na nekretninama za koje nije sigurno tko je bio vlasnik. RH ima veliku praksu 

to raditi na nekretninama, zbog toga jedinice lokalne samouprave imaju dosta posla prilikom uređenja čestica 

koje su u njezinom posjedu i vlasništvu. Ovo je jedan od načina prema zakonu o komunalnom gospodarstvu.  

➢ Odluka o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – javno 
parkiralište prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – 
javne zelene površine 

 

Melanija T. Rameša: prema zakonu o komunalnom gospodarstvu također čini dio komunalne infrastrukture, a 

riječ je česticama iza škole. Identična situacija kao sa parkingom.  

➢ Odluka o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom statusu – javne zelene 
površine prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 

 

 



6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
 

Melanija T. Rameša: tu se radi da je pod česticom 2534/3 K.O. Murter Betina izvršeno je cijepanje. Na temelju 

presude od jedne čestice su nastale dvije. Jedna od tih čestica za koju se zahtjeva odluka je zgrada i dvorište u 

vlasništvu Branka Markov na adresi Mušulova ulica 5. kako je na njoj momentalno upisana općina Murter-Kornati 

od vijeća se traži ukidanje statusa javnog dobra u općoj uporabi.  

➢ Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi prihvaćena je sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANA 
 

7. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone u 
2021. godini 

 

Melanija T. Rameša: sukladno zakonu o gradnji obveza je donijeti ovu odluku za iduću godinu.  

➢ Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone u 2021. godini 
prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 

8. Prijedlog Oduke o izmjeni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Pčelica“ 
 

Melanija T. Rameša: u odluci o osnivanju dječjeg vrtića Pčelica navedena je adresa u starom selu. Kako je naš vrtić 

startao sa radom tako smo od katastra tražili da nam dade novi broj za novu zgradu. Kako moramo ažurirati 

postojeće akte ovom prilikom smo tu izmjenu ubacili u prijedlog odluke.  

 

➢ Oduka o izmjeni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Pčelica“ prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 

 

9. Prijedlog Odluke o donošenju VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-
Kornati 

 

Toni Turčinov: sa ovom odlukom će sutra Lučka uprava ući u naše rive. Županijska skupština je donijela tu 

odluku i samo se čeka ova odluka. Ovdje se radi o pomicanju metra ipo lučkog područja između marine i 

pumpe. Ovim će se uvesti neki red.  

Milan Ježina: ja se slažem, bio sam na sastanku prije par godina, a plaćaju se one nove rive. Većina će biti 

zadovoljna jer će imati svoj vez, a ovako je nered.  

Toni Turčinov: mi platimo 200.000 kuna struje i vode.  

➢ Odluka o donošenju VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 
prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 
 

 

 

 



10. Prijedlog Odluke o izradi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 
 

Toni Turčinov: ovo je odluka koja se odnosi na hotel. Oni ne mogu čekati naše odluke, smatraju da će brže 

napraviti ono što im je potrebno kako bi profunkcionirali. Svima nama je u interesu da se to uredi, kao i cesta iza 

koja nam je sporna. Ako netko smatra da bi mu moglo nešto pomoći neka se javi planeru. Ovaj plan plaća vlasnik 

hotela.  

Venčoslav Skračić: hotel leži na katastarskom putu koji je u vlasništvu RH i kada se išlo 2013.g. ucrtavanje 

nerazvrstanih puteva onda je došlo do prebacivanja ulice Pod vrške i ulica Pod vrške je formirana uz obalu do pod 

vršak. Nije se formirao put koji je bio katastarski koji je bio u to vrijeme, ne znam koji je bio važeći prostorni plan 

i tu je nastao međuprostor, a cesta se trebala formirati po asfaltu. Međutim išlo se tim drugim putem i to 2013. 

godine je napravljeno. Godinama je put gori bio bez parcele, bez broja. Tako da matična čestica te glavne čestice 

se pojavila na Čigrađi. U prvom prostornom planu bilo predviđeno zaobilaznica prema Pod vršcima, a to se sada 

nigdje ne spominje. To je izbrisano, tzv. Koridori, gdje su možda trebale biti projektirane kanalizacije i otvaranje 

možda nekih budućih zona. A koliko sam dobro ovu odluku iščitao ovo se odnosi na cijeli dio izgrađene zone, a 

ne samo na Jagera. I to je moje pitanje. I bit ću suzdržan.  

Toni Turčinov: mi smo rekli na vlasništvo hotela, ali kao što sam rekao ako nekome nešto treba neka se javi 

planeru.  

Venčoslav Skračić: smatram da se treba napraviti neka šira rasprava kako bi se uključio što veći broj ljudi. Mene 

ljudi pitaju gdje se i što širi. 

Toni Turčinov: ljudi su imali  mogućnost predaje papira, a kada se upućuju zahtjevi ne treba javna rasprava. Imalo 

se dva mjeseca za prijedloge.  

Venčosalv Skračić: znači ovo što se sastajemo nema smisla.  

➢ Odluka o izradi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati prihvaćena je 
sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2020. godini 
 

Milan Ježina: mi smo održali sjednicu 9.9.2020. godine i pošto imamo samo jedan prijedlog, a to je dok. Jozica 

Šikić i mi smo se suglasili da se njoj dade plaketa općine. 

Melanija T. Rameša: sukladno odluci o svim drugim nagradama odlučuje općinski načelnik. Pa će se načelnik 

zahvaliti svim aktivnim članovima stožera i  postrojbe civilne zaštite.  

➢ Odluka o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2020. godini prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,00 sati. 

Zapisničar:        Predsjednik: 

Vesna Juran        Edo Juraga 

 


